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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:735 Fortsatt missbruk av pass

Tyvärr fortsätter missbruket av svenska pass, trots att en lagändring kommit till 
stånd för att få bukt med den negativa utvecklingen i form av exempelvis fusk 
och bidragsbedrägerier. 

Tyvärr verkar inte lagändringen riktigt ha fått den effekt som behövdes, och 
fortfarande missbrukas svenska pass, främst av yrkeskriminella och gäng. 

Dåvarande inrikesminister Anders Ygeman (S) kom med följande uttalande i 
samband med att lagändringen utfärdades: 

”Ändringarna kommer att minska antalet svenska pass som kan utnyttjas för 
brottsliga handlingar. Det är allt för många svenska pass som försvinner trots 
att giltighetstiden inte har gått ut”.  

Nya siffror från Polisen ger dock en helt annan bild av utvecklingen, och visar 
att lagändringen ännu inte har haft avsedd effekt. 

År 2017 försvann 62 773 svenska pass, vilket bara är 855 färre än året 
dessförinnan. 

Med anledning av ovanstående vill jag därför fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

 

Vilka konkreta åtgärder avser regeringen och ministern att vidta för att se till att 
missbruket av samt svarthandeln och bedrägerierna med svenska pass stoppas?  

………………………………………

Cecilia Widegren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-07
Besvaras senast
2018-02-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


